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Zápis 6/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 22.6. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:  J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář P.Mokrý  
  

Na část jednání:  M. Doktor 

 
1. STK  
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu 
Povodí Vltavy a dopravního provozu na řece jako nereálné. 
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

J.Mareš seznámil výbor s hodnocením ČP v Sedlčanech. Vyzdvihl dobrou spolupráci s pořadatelem, 
jeho snahu o úpravu dráhy podle předaných podkladů a připomínek. Upozornil na další nutné 
technické úpravy a doplnění závodiště. Nutno dořešit se zpracovateli závodů losování. V Sedlčanech 
bylo totožné pro 500m a 200m. Doplnit databázi registrací. V Sedlčanech nebyla kompletní. 
                                                                        Ú:  1/6/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  23.7. 2010 
 

□ 
 

Hodnocení NZJ a 23 + ČP Račice - Rozsah závodu byl na horní hranici kapacity dvoudenního 
závodu. Přemístění všech oddílů do depa v čele kanálu přineslo minimum negativních ohlasů a 
přineslo výrazné zlepšením regulérnosti. Pro závod na 200m je třeba doplnit plata na přenášení lodí 
z vratného kanálu cca 100m nad startem dvoustovky. 
Připomínky týkající se Sportcentra Račice projedná J. Mareš osobně se Z. Peckou, který též obdrží 
kopii zápisu STK s konkrétními připomínkami. Omezení funkčnosti cílové kamery při sobotním 
programu bude vyjádřena v ponížení úhrady fakturované služby. K vyhodnocení fotofiniše je nutný 
další počítač - informace o posílení HW a SW k fotofiniši dodal Sportis.  
                                                                        Ú:  2/6/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  23.7. 2010 
  

□ 
 

Výbor zahájil diskusi k účasti členů výboru při závodech ČP a jejich podílu na dekoraci vítězů při 
medailových ceremoniálech. Opatření bude přijato na příštím jednání výboru 
                                                                       Ú:  3/6/ 10 – členové výboru 
                                                                        T:  23.7. 2010 
 

□ 
 

H. Charvátová vytvoří podklad manuálu pro fungování záchranné služby v průběhu závodu. Po jeho 
schválení bude použit již při M-ČR v Račicích. 
                                                                        Ú:  4/6/ 10 – H. Charvátová 

                                                         T:  23.7. 2010 
 

□ 
 

K Úkolu 1/4/ 10 J. Mareš předal do opravy cílovou skenovací kameru ALGE, zakoupenou v roce 
1998 a používanou na zajištění některých rozsahem menších soutěží ČSK. Zda bude oprava 
provedena bude rozhodnuto na základě vyhodnocení předpokládané ceny opravy a ekonomické 
výhodnosti.    
 

□ 
 

Z úsporných důvodů budou pro soutěže benjamínků na M-ČR dlouhé tratě, M-ČR krátké tratě a M-
ČR v maratónu využity zbývající medaile z loňského roku. J.Mareš zajistí aktualizaci označení roku. 
                                                                       Ú:  2/4/ 10 – J. Mareš 
                                                                       T: 14. 5. 2010, úkol průběžně plněn 
 

□ 
 
 

Úkol 1/5/ 10 splněn – STK projednala připomínky trenérů a závodníků k používanému startovnímu 
povelu a doporučila startérům (zajistí KR) používat proměnnou pauzu a to i u opakovaných startů. 
Připomněla povinnost dodržení nového pravidla ze Soutěžních směrnic (druhý chybný start) 
    

□ 
 

J.Mareš informoval o přípravě závodu Světového poháru v Týně nad Vltavou 26.-27.6.2010. 
Veteráni díky malé účasti budou závodit v sobotu a neděli po programu dospělých. Většina našich 
veteránů  zaslala své přihlášky pořadateli po termínu. Přípravy probíhají bez problémů dle časového  
harmonogramu. Předseda J.Boháč se v Týně setká s přítomnými zástupci ICF.  
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□ 
 

J.Mareš informoval o přípravě II.NZ 20.- 22.7. - navržený počet 9 rozhodčích bylo nutno doplnit o 
traťové rozhodčí, obsluha fotofiniše SC Račice musí být k dispozici již v pondělí večer, kvůli 
zaměření. Zpracování přihlášek, výsledků, ubytování a stravu pro 10 osob za obvyklých podmínek 
5-6 pokojů zajistí J.Mareš. Časový program upřesní J.Mareš po domluvě s M.Doktorem. 
 

□ 
 

J. Mareš informoval o přípravě M-ČR krátké tratě - kvalifikace probíhá bez problémů – seznam je 
průběžně doplňován na internetu. U některých kategorií mládeže bude třeba upravit počty (žáci, 
juniorky). Časový program upřesní J.Mareš do konce července. Výbor potvrdil stanovisko STK, že 
start zahraničních závodníků na M-ČR je umožněn v souladu s platnými směrnicemi a to za 
předpokladu splnění kvalifikačních podmínek. 
 

□ 
 

J. Mareš informoval o přípravě MČR v maratónu - časový program na základě podkladů z loňského 
roku připraví T.Ježek a do konce července ho umístí na internet. Přihlášky a výsledky zajišťuje 
firma Burdík. 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí opatření STK k účasti zahraničních závodníků na závodech ČP - v případě 
startu zahraničních závodníků, na závodech ČP, se medaile budou vydávat podle pořadí bez ohledu 
na národní příslušnost. Umístění zahraničních závodníků se do bodování pro M-ČR družstev a ČP 
jednotlivců nezapočítává a bodování se posouvá. 
 

□ 
 

Úkol 2/5/ 10 splněn.  Při NZ juniorů a U23 v Račicích. byly pro trať 1000m používány pevné 
startovní bloky. Start byl zajištěn s pomocí bojkařů a kvalitních startérů.  J.Mareš dodal Sportisu 
seznam kategorií U23 k losování podle mezinárodního postupového klíče. Ostatní soutěže byly 
losovány podle pravidel ČSK.  
  

□ 
 

Úkol 3/5/ 10  splněn – J.Boháč projednal s ředitelem Z.Peckou a informoval oddíly o časovém 
harmonogramu uvolnění pokojů ve SC Račice při NZJ 13.6. tak, aby účastníkům NZJ zůstal 
zajištěný přiměřený komfort a současně byl zajištěn včasný úklid před příjezdem nových 
hotelových hostů.    
 
 

3. SCM    

□ 
 

Úkol 5/4/ 10 splněn P. Hottmar uvedl návrh výběrových kritérií do SCM 2011, zaslaný v předstihu 
členům výboru k posouzení. RSCM navrhla v 1.kole výběru v jednotlivých kategoriích zařadit celkem 
85 závodníků. Navrhla vybrat do skupiny B  celkem 9 sportovců. RSCM projednala obsah obecných 
testů a doporučila výboru dosud používaných systém neměnit. Výbor předložený návrh výběrových 
kritérií do SCM 2011 schválil. 
 

□ 
 

Úkol  2/3/10 je průběžně plněn. Nadále chybí doklad o provedeném zátěžového EKG u jednotlivců 
zařazených do SCM z  2ti oddílů.  
 

□ 
 

P.Hottmar požádal  STK o zajištění losování závodníků do rozjížděk tak, aby na různých tratích 
nebyli v jednotlivých rozjížďkách vždy stejní závodníci. J.Mareš přislíbil projednání požadavku se 
zpracovateli startovek a výsledků.  (Sportis, Burdík) 
                                                                        Ú:  5/6/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  23.7. 2010 
  

□ 
 

Úkol 6/4/10 průběžně plněn RSCM projednala upravený návrh Projektu sportovních center 2011-
2012 a P.Hottmar jej zaslal členům výboru k prostudování. Výbor návrh projektu projednal. 
Připomínky budou zapracovány do konečné verze Projektu. Materiál bude dokončen do posledního 
červencového týdne.                                       Ú:  6/4/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  26.7 2010 

 
4. Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

RDS    
□ 
 

Úkol 4/5/10 splněn M. Doktor připravil koncept dopisu se stanoviskem ČSK k neregulérní dráze ve 
Vichy, s vyjádřením nesouhlasu pořádat MS 2011 (kvalifikaci na OH 2012) na této neregulérní trati. 
J.Boháč projednal záležitost s předsedou ČSK, a sekretariát zaslal dopis na ICF a členským státům.     
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□ 
 

Výbor projednal a vzal na vědomí návrh nominace na ME v Trasoně, zaslaný všem členům výboru 
mailem. Přihláška byla v termínu odeslána pořadateli. Vzal též na vědomí informaci o organizačním 
zajištění akce – doprava, pobyt, finance. 
 

□ 
 

Úkoly 5/2/10 a 6/2/10 splněny - M.Doktor předložil návrh finančního zajištění ME U23. S ohledem 
na dodržení plánovaného rozpočtu schválil výbor SRK po diskusi tento závěr : 
Na ME U23 je počítáno s vysláním 12 sportovců - 4K, 4C, 4Ž. Juniorští medailisté z MEJ a MSJ 
2009 nebudou v případě spoluúčasti na úhradě nákladů zvýhodněni. Vítězům NZ U23 hradí účast na 
ME U23 svaz v plné výši. Všichni ostatní nominovaní se budou spolupodílet částkou 23.000,- Kč. 
Zpětné proplacení nákladů bude poskytnuto medailistům bez ohledu na počet startujících lodí a 
závodníkům s umístěním do 6. místa v 1. třetině startovního pole. 
 

□ 
 

 Výbor vzal na vědomí informaci o krocích při zajišťování vstupních víz do Ruska. 23.6. bude 
odeslána širší soupiska s čísly pasů a jejich platností na ruskou federaci – podklad pro pozvání na 
konkrétní osoby. 30.6. závodníci potvrdí zájem o start na ME U23 za schválených finančních 
podmínek,  předají na svaz pas a pasovou fotografii, 7.7. sekretariát pojistí osoby uvedené v žádosti 
o víza, 8.7. budou podány žádosti na víza.  
 

□ 
 

M Doktor informoval členy výboru o činnosti v době mezi schůzemi výboru. O zhodnotil výsledky 
SP v Szegedu, informoval o testování K4 v Račicích informoval o přípravě a realizaci startu 
posádky K2 Horský – Štěrba na trati 1000m na 3.SP v Duisburgu. Předseda  J.Boháč poděkoval M. 
Doktorovi za dosavadní řízení RD a vyjádřil uspokojení z výsledků v úvodu sezóny. 
 

□ 
 

Monitoring informací z Paddleaways – číslo  PA 19 - kromě sdělení, že bude brzy zveřejněna 
informace o systému kvalifikace na OH, nic zásadního publikováno není. 
 

RDJ  
□ 
 

Úkol 5/5/10 splněn - na návrh P.Hottmara se v Račicích uskutečnila aukce nepoužívaných státních 
lodí. Do aukce byly zařazeny 3 lodě C2, v minulosti zakoupeny z prostředků ČSK. Loď K1, 
pořízena v roce 2004 ze státních prostředků bude možné prodat až za 10 let od pořízení. Protože je 
pro potřeby reprezentace nepoužitelná, navrhne P. Hottmar výboru (korespondenčně) její zapůjčení 
některému úspěšnému oddílu (SPA nebo KVS). 
                                                                        Ú:  7/6 / 10 – P. Hottmar 
                                                                        T:  23.7. 2010 
 

□ 
 

Výbor schválil likvidační komisi ve složení Mokrý, Bednář, Mareš, Boháč, která potvrdí protokoly 
vyřazení lodí, prodaných v aukci. Následně budou lodě vyřazeny z evidence ČSK.  
  

□ 
 

P. Hottmar informoval o zrušené MRJ v Piešťanech a souvisejících organizačních komplikacích. 
Podal informaci o účasti a výsledcích na náhradní MRJ v Bochumi. Nominaci na tuto náhradní akci 
schválil výbor korespondenčně. Čerpání nákladů na akce RDJ nepřekračují plánovaný rozpočet.  
 

□ 
 

M.Doktor a |P.Hottmar navrhli výboru pořádání MR juniorů v Račicích v roce 2011. Výbor 
s návrhem souhlasí za předpokladu, že bude osobním jednáním s trenéry a vedoucími zahraničních 
družstev zajištěna dostatečná účast. Případné uspořádání juniorské regaty není možné dotovat. 
Diskuse bude pokračovat po MEJ v Moskvě.  
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí zdůvodnění nominace na MEJ v Moskvě, přednesené P.Hottmarem a 
navrženou nominaci schválil, včetně podílu samoplátců na krytí nákladů. Současně výbor schválil, 
návrh na zpětné vyplacení vložených nákladů samoplátcům. Systém je totožný s loni uplatněným 
postupem. Výbor projednal a schválil žádost trenéra R.Kučery, předloženou P.Hottmarem, o účast 
na MEJ na vlastní náklady, s  podmínkou, že se bude řídit režimem vedení výpravy. 
 

□ 
 

P.Hottmar podal informaci o plánovaných VT před MEJ v Nymburce a v Račicích, kde se na 
přípravě RDJ budou podílet i někteří osobní trenéři závodníků 
 

□ 
 

P.Hottmar informoval výbor o možnosti březnového VT 2011 pro kajakáře RDJ v oblasti Toskánska 
– na jezeře Massaciuccoli . Uspořádání či neuspořádání akce se bude odvíjet od počtu kvalitních 
závodníků a jejich zájmu o účast na VT. 
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RDM    
□ 
 

Výbor korespondenčně schválil nominace na SP v Týně nad Vltavou, předložené trenérem RDM 
T.Ježkem. Přihláška byla v termínu odeslána pořadateli. Přihlášky českých veteránů obdržel 
pořadatel po termínu.  
 

□ 
 

Výbor korespondenčně schválil nominace, na závody K4 ve Valladolidu, ESP a K2 na maratón 
Sella (ESP), předložené trenérem RDM T.Ježkem. Účast včetně dopravy na obě akce hradí 
pořadatel, který zaslal ČSK pozvání na tyto akce. 

 

 
5. Různé 
□ 
 

Úkol 7/3 / 10 splněn – J.Boháč připravil informaci pro oddíly, kterých se týká ponížení rozpočtu o 
podíly uhrazené faktury za škody v Račicích. Úpravu přehledových tabulek DSCM zajistí P. 
Hottmar.                                                          Ú: 13/4/ 10 – P. Hottmar 
                                                                        T:  18.5.2010, bude dokončeno 25.6., J.Boháč 
  

□ 
 

Úkol 9/2/10 splněn  – J.Boháč zorganizoval 12.6. v Račicích seminář členů výboru s ředitelem SC 
Račice Z.Peckou, předcházejícím předsedou SRK ČSK M.Ježkem a P.Šebestou, současným 
pověřeným správcem objektů ČSK, zaměřený na výklad majetko-právních vztahů v SC Račice, a.s. 
Členové výboru byli vyzváni k oprrativnímu jednání se Z.Peckou nebo J.Boháčem v případě 
jakýchkoliv nejasností v majetko - právních vztazích mezi ČSK a SC Račice.  

                                                                           

□ 
 

J.Boháč informoval o jednání s předsedou Českého veslařského svazu J.Kejvalem o vypořádání 
historických závazků SC Račice vůči ČSK a postupech, jak pohledávku vůči ČSK uhradit. Po 
projednání v představenstvu společnosti a výboru veslařského svazu bude výbor informován. 
                                                                          Ú:  13/9/ 09 – J.Boháč 
                                                                          T:  průběžně v roce  2010 
 

□ K Úkolu 13/3/10 - výbor se zabýval problematikou ankety kanoista roku 2010, její formou a 
provedením. Prvním krokem bude jednání předsedů sekcí KDV (J.Pollerta) a SRK (J.Boháče) o 
možnostech využití zavedené akce slalomářů v Olomouci a projednání možnosti mediálně atraktivní 
akce v Praze. Výsledek jednání posoudí výbor. 
                                                                          Ú: 13/3/10 – J. Boháč                                                                               
                                                                          T:  22.6.2010 trvá jednání probíhají  

 

□ Úkol 6/5/10 průběžně plněn - grantová řízení na Krajských úřadech se každoročně vyhlašují v září 
a říjnu. E.Mlezivová bude v předstihu informovat na svazových stránkách o kontaktních adresách 
v krajích, kde bude možné o granty požádat.  Ú: 6/5/10 – E.Mlezivová                                                                               

                                                                          T: září 2010  
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci J.Boháče o zamítavém stanovisku ČSK k žádosti o odkup jednoho 
se sousedících pozemků, přilehlých k pozemku ve vlastnictví ČSK na Slapech. 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci o realizaci v květnu výborem schváleného postupu při úpravě 
dodatků smluv s nájemci kempu na Císařské louce. Smlouvy jsou podepsány na dobu určitou do 
31.12.2011 s možností prodloužení platnosti před vypršením smlouvy. Ve smlouvách bylo 
upraveno nájemné a doplněny potřebné formality. Nově byla podepsána smlouva o pronájmu dílny, 
umístěné pod věží vodáckého stadionu. 
 

□ E. Mlezivová připraví podklad osnovy pro informaci o hospodaření a vlastnictví majetku 
v Račicích. Podobnou osnovu připraví P.Bednář pro ostatní majetky ČSK tak, aby pro VH mohla 
být připravena srozumitelná informace o aktuálním stavu. 

                                                                        Ú:  8/6 / 10 – E. Mlezivová, P. Bednář 
                                                                        T:  23.7. 2010 

 

□ Sekretář zajistí výměnu zámků u hlavního vchodu sekretariátu a do skladu SRK ČSK. 
                                                                        Ú:  6/6/ 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  23. 6. 2010 
 

 Termín příští schůze výboru SRK ČSK  23.7. 2010                                                 Zapsal: P.Mokrý 
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